

Zur Vorlage an die  
26. ordentliche Hauptversammlung der  
VIENNA INSURANCE GROUP AG  
Wiener Versicherung Gruppe  
(die "**Gesellschaft**")

**Erklärung gemäß  
§ 87 (2) AktG**

1. Gemäß § 87 (2) AktG hat jede für die Wahl in den Aufsichtsrat vorgeschlagene Person der Hauptversammlung ihre fachliche Qualifikation, ihre beruflichen oder vergleichbare Funktionen sowie alle Umstände darzulegen, die die Besorgnis einer Befangenheit begründen könnten.
2. Zum Nachweis meiner fachlichen Qualifikation und Darlegung meiner beruflichen Funktionen zum Zeitpunkt der Wahl verweise ich auf den als **Annex 1** beigeschlossenen Lebenslauf.
3. Ich erkläre, dass mir keine Umstände bekannt sind, die die Besorgnis einer Befangenheit als Mitglied des Aufsichtsrats begründen könnten. Ich stehe in keiner persönlichen oder geschäftlichen Beziehung zur Gesellschaft oder deren Vorstandsmitglieder, die einen materiellen Interessenkonflikt begründet und geeignet ist, mein Verhalten als Mitglied des Aufsichtsrats zu beeinflussen.
4. Es liegt keine gerichtlich rechtskräftige Verurteilung gegen meiner Person vor und auch kein sonstiger Umstand, der meine berufliche Zuverlässigkeit in Frage stellen würde.
5. Zur Unabhängigkeit gemäß den Leitlinien des österreichischen Corporate Governance Kodex (ÖCGK), halte ich nachstehendes fest:
  - a) Weder bin noch war ich Vorstandsmitglied oder leitender Angestellter der Gesellschaft oder eines

For submission to the  
26<sup>th</sup> annual general meeting of  
VIENNA INSURANCE GROUP AG Wiener  
Versicherung Gruppe  
(the "**Company**")

**Declaration pursuant to  
section 87 (2) AktG**

1. Pursuant to section 87 (2) of the Austrian Stock Corporation Act (AktG) every person nominated for election to the Supervisory Board has to state his/her professional qualifications, his/her professional or comparable functions, and all circumstances which may create the appearance of any bias.
2. To demonstrate my competence and to set out my professional functions as at the election, I refer to the attached curriculum vitae in **Annex 1**.
3. I declare that I am not aware of any circumstances which could give rise to concerns of conflict of interest as a member of the Supervisory Board. I have no personal or business relation with the Company or its management board, which could cause a material conflict of interest and might influence my conduct as an Supervisory Board member.
4. There are no unappealable criminal convictions against me or other circumstances that would question my professional reliability.
5. Regarding the independence in accordance with the guidelines of the Austrian Corporate Governance Code (ÖCGK) I declare as follows:
  - a) Neither am I nor have I been member of the management board or manager (*leitender Angestellter*) of the Company

Tochterunternehmens gemäß den Kriterien des ÖCGK.

or any subsidiary in accordance with the criteria of the ÖCGK.

- b) Weder ich persönlich noch ein Unternehmen, an dem ich ein erhebliches wirtschaftliches Interesse habe, unterhält zur Gesellschaft oder einem ihrer Tochterunternehmen ein Geschäftsverhältnis in einem für mich bedeutenden Umfang oder hat im letzten Jahr ein solches Geschäftsverhältnis unterhalten.
- b) Neither I in person, nor any company I have a substantial financial interest in, maintains a business relation to the Company or any subsidiary to an extent significant to me or has maintained such a business relationship within the last year.
- c) Ich war weder Abschlussprüfer der Gesellschaft noch war ich Beteiligter oder Angestellter der die Gesellschaft prüfenden Prüfungsgesellschaft.
- c) Neither have I been auditor of the Company, nor have I been a shareholder or employee of a company auditing the Company.
- d) Kein Vorstandsmitglied der Gesellschaft ist Mitglied im Aufsichtsrat einer Gesellschaft, in der ich als Vorstand oder Geschäftsführer tätig bin.
- d) No member of the management board of the Company is a member of a supervisory board of a company I am active as a member of the managing board or managing director.
- e) Ich bin kein enger Familienangehöriger (i) eines Vorstandsmitglieds oder leitenden Angestellten der Gesellschaft oder eines Tochterunternehmens oder (ii) des Abschlussprüfers der Gesellschaft oder eines Beteiligten oder Angestellten der Prüfungsgesellschaft.
- e) I am not a close family member of (i) a member of the management board or manager of the Company or one of its subsidiaries or (ii) the auditor of the Company or one of the shareholders or employees of the auditing company.

Prag / Prague, 3.May 2017 / 3 May 2017

  
Raval Krúpa

# CURRICULUM VITAE



**Name:** Pavol Krúpa  
**Date of birth:** 6. 3. 1972  
**Address:** Doudlebská 1699/5, 140 00 Praha 4  
**E-mail:** krupa@arcacapital.com

---

## School education

1990 – 1995 Faculty of Corporate Management, University of Economics in Bratislava

---

## Work experience

2006 – to date	Arca Investments, a.s. Director General
12/2003 – 01/2006	Arca Capital Slovakia, a.s. Director General
1999 – to date	AFS – Information Technologies, a.s. Director General

---

## Other mandates

### Current:

Arca Investments, a.s. – Chairman of the Board

Arca Capital Bohemia, a.s. – Chairman of the Board

Arca Capital Slovakia, a.s. - Member of the Supervisory Board

Arca Capital Ukraine - Director

AC Developers, a.s. – Chairman of the Board

AC Beverages, a.s. – Member of the Supervisory Board

SALVE INVESTMENTS, o.c.p., a.s. – Member of the Supervisory Board

FinCo&Partners, a.s. – Member of the Supervisory Board

PHARMA SERVICES, s.r.o. – Director

AFS – Informacne technologie, a.s. - Chairman of the Board,

**Past:**

FeZin, a.s. - Member of the Supervisory Board

PB Allfinanz, a.s. – Member of the Board

All Finance Services, a.s. – Member of the Board

B Consult, a.s. – Chairman of the Board

B Invest Holding, a.s. – Chairman of the Board